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Agenda september 
2024 
Het zomerreces is van 20 juli tot 1 septem-
ber, maar daarna starten we weer met een 
interessante en goed gevulde agenda:  

• Zo zijn er de maandelijkse klankbord-
groepen, de werkgroep Bestuurlijke ver-
nieuwing en een tweetal overleggen 
over de portefeuilles van wethouders. 

• In de eerste week is er een besloten 
raadsvergadering over het herbenoe-
mingsproces van de burgemeester. Daar 
wordt een besluit genomen over het ad-
vies van de vertrouwenscommissie. 

• Er staan voorlichtingen gepland, onder 
andere met de politie en met Tennet. En 
17 september maken raadsleden met de 
gebiedsregisseurs een tour door de Wie-
ringermeer langs interessante locaties. 

• Donderdag 12 september is het raads-
café. Dit keer in Hippolytushoef bij de 
plaatselijke tennisvereniging. 

• Op 19 september is de raadsvergade-
ring, met een groot aantal onderwerpen 
op de agenda, zoals de beleidslijn zonne-
panelen op erfgoed, de kleine windturbi-
nes, locaties duurzame asielopvang en 
de evaluatie binnenzwembaden. 

• En in de laatste week is er de Regionale 
Raad Noordkop en de feestelijke ope-
ning van Campus de Terp. 

 
----------------------------------------------------------------- 

Fractieoverleg woensdag 11 
september 

Dit fractieoverleg is vrij toegankelijk, zowel 
voor leden als niet-leden. Naast het bespre-
ken van de onderwerpen op de raadsagenda 
komen ook de interviews over de agrarische 
sector en onze PR-activiteiten aan de orde. 
 
Wil je graag de agenda vooraf ontvangen of 

NIEUWSBRIEF 
Van het bestuur 
 

Samenwerken is een woord dat onze partij hoog in het 
vaandel heeft staan. We werken samen in de coalitie 
van Hollands Kroon, hebben samengewerkt in de rege-
ringscoalitie en maken deel uit van Renew Europe. 
 
Samenwerking maakt dat de kans dat je je doelen gaat 
halen groter. Door samen te werken bundel je kennis, 
kunde en capaciteit. Het samengaan van delen levert 
meer op dan de som der delen, zo is de gedachte. 
Toch brengt samenwerken ook met zich mee dat je 
een stukje van jezelf in moet leveren. Soms is dat een 
te verwaarlozen aspect, soms moet je er goed over na-
denken wat de gevolgen op termijn zijn en soms weet 
je op voorhand al dat het pijn gaat doen, maar kies je 
toch voor samenwerken, omdat de voordelen toch net 
iets groter zijn dan de nadelen. 
 
En soms, soms is samenwerken gewoon noodzaak. 
Noodzaak omdat je het in je eentje niet redt. 
 
Binnen Noord-Holland zijn de besturen van de D66 af-
delingen met elkaar in gesprek over het vormgeven 
van samenwerken tussen die afdelingsbesturen. Soms 
gaan die gesprekken over samen optrekken of samen 
activiteiten ondernemen. Soms gaan die gesprekken 
ook over het samengaan van afdelingen. 
 
Ook de D66 afdelingen in de Kop van Noord-Holland 
zijn heel voorzichtig aan het nadenken over hoe we de 
samenwerking met de D66 afdelingen om ons heen 
kunnen intensiveren, waarbij ook het samenvoegen 
van afdelingen onderwerp van gesprek kan worden. 
 
We zijn nog lang niet zo ver, maar het is goed om dit 
nu alvast met alle D66 leden van de afdeling Hollands 
Kroon te delen. 
 
Eerst vakantie. Geniet ervan! 
 
Met vriendelijke groet, 
namens het afdelingsbestuur, 
 
Job Laghuwitz, Voorzitter. 

mailto:judithdegit@hollandskroon.nl
mailto:judithdegit@hollandskroon.nl
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Van onze wethouder 

 
 
Het college van burgemeester en wethouders in 
Hollands Kroon heeft een wethouder verloren. Li-
lian Peters maakt helaas geen deel meer uit van ons 
gemeentebestuur, omdat er in een provinciale 
ambtelijke notitie de suggestie werd gewekt dat ze 
zou hebben geprobeerd om -tegen de wens van de 
gemeenteraad in- een groot duurzaamheidsproject 
in het IJsselmeer te blijven steunen. De media 
pakte direct groot uit over het onderwerp, waar-
door ‘de politiek’ kon rekenen op veel kritiek. Lilian 
trok haar conclusie en trad af als wethouder. Een 
pijnlijk verlies van iemand die zich met hart en ziel 
inzette voor onze gemeente! 
 
De portefeuilles die zij had, worden verdeeld over 
de vier andere wethouders. Voor mij betekent dat 
de toevoeging van de portefeuille duurzaamheid. 
Een breed begrip dat onderverdeeld kan worden in 
vier onderwerpen: energie, circulariteit, klimaat-
adaptatie en biodiversiteit.  
 
Stuk voor stuk gigantische opgaven die goed passen 
bij de signatuur van D66. Bij elk van de onderwer-
pen is het steeds de vraag welke speelruimte een 
gemeente heeft. Vooral het rijk, de EU en de pro-
vincie spelen een grote rol bij deze vraagstukken.  
 
Maar onze gemeente speelt daarbij toch ook een 
belangrijke rol, geloof ik. Wij zijn een plattelandsge-
meente en dat vraagt in veel facetten een eigen 
aanpak. De effecten van verandering van klimaat 
worden door agrariërs goed gevoeld. Ook de effec-
ten van maatregelen worden goed gevoeld. Dit is 
een gevoelige balans waarbij het doel zal zijn om de 
duurzaamheidsambities te behalen, zonder het 
draagvlak daarvoor te verliezen. Want dat draag-
vlak is cruciaal! 
 
Hoewel de tijd tot de volgende gemeenteraadsver-
kiezingen kort is, hoop ik van harte dat we op dit 
dossier mooie vorderingen kunnen maken. 

De gemeenteraad 
Onderstaand een korte terugkoppeling op enkele 
raadsbijeenkomsten van de afgelopen tijd, met zo 
mogelijk een link naar meer informatie: 

• Tijdens een beeldvormende vergadering is 
met zorgverleners (huisartsen, woonzorg-
groepen, dagbesteding en GGZ) gesproken 
over hun ervaringen en hun toekomstver-
wachtingen. Voorafgaand gaven de leden van 
de Wmo Adviesraad een toelichting over wat 
zij het afgelopen jaar hebben gedaan en wat 
er in het komend jaar speelt. 

• Na een oproep door de gemeente zijn door 
inwoners tientallen locaties aangedragen 
voor een duurzame opvang voor 255 asiel-
zoekers en 24 alleenreizende minderjarige 
jongeren. Deze locaties worden nu onder-
zocht. De tijdelijke opvang voor 100 status-
houders in Wieringerwerf is op 1 juli geo-
pend. Opvang Wieringerwerf maandag open 

• Tijdens de raadscafés in Slootdorp, Anna Pau-
lowna, Winkel en Breezand is met inwoners 
onder meer gesproken over de mogelijke mo-
torcrossbaan bij Middenmeer, uitbreiding van 
de Campinafabriek, een burgerberaad, Pol-
derpark en onderhoud begraafplaatsen: Ge-
meenteraad te gast 

• Daarnaast waren er diverse bijeenkomsten 
waarbij we als raad door ambtenaren zijn bij-
gepraat over specifieke onderwerpen, zoals 
Veiligheid, ontwikkelingen op ICT gebied, 
waaronder Artificial Intelligence, gebiedsont-
wikkeling (woningbouw), etc. 

• En er waren natuurlijk de officiële raadsver-
gaderingen. In het artikel “nieuws van de 
fractie” meer, maar hierbij alvast de links 
naar de persberichten: 
o Raadsvergadering 11 juli 2024 
o 20 juni: Gemeenteraad blikt vooruit 
o 6 juni Gemeenschappelijke regelingen, 

Veiligheid, Cultuurvisie en Kadernota 
 
Wilt u meer weten over de activiteiten van de 
raad en de inhoud van raadsvergaderingen? Kijk 
op Home | Gemeenteraad Hollands Kroon 
 

 

https://www.hollandskroon.nl/actueel/opvang-wieringerwerf-vanaf-maandag-open/
https://gemeenteraad.hollandskroon.nl/actueel/gemeenteraad-te-gast-in-winkel/
https://gemeenteraad.hollandskroon.nl/actueel/gemeenteraad-te-gast-in-winkel/
https://www.hollandskroon.nl/actueel/raadsvergadering-11-juli-2024/
https://www.hollandskroon.nl/actueel/de-gemeenteraad-blikt-vooruit-naar-2025/
https://www.hollandskroon.nl/actueel/gemeenschappelijke-regelingen-kadernota-veiligheid-cultuurvisie/
https://www.hollandskroon.nl/actueel/gemeenschappelijke-regelingen-kadernota-veiligheid-cultuurvisie/
https://gemeenteraad.hollandskroon.nl/
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Nieuws van de fractie 
Na de beëdiging van Matthijs in maart kon hij als kers-
vers raadslid direct vol aan de bak. Deze maanden 
voor het zomerreces zijn namelijk traditiegetrouw 
heel druk, met veel bijeenkomsten en nog meer offici-
ele documenten te lezen, analyseren en beoordelen. 
 
In de formele gemeenteraadsvergaderingen lag deze 
maanden het accent op het bespreken en vervolgens 
vaststellen van diverse beleidsdocumenten en uitvoe-
ringsplannen. Dit waren bijvoorbeeld de Cultuurvisie, 
de Kadernota Veiligheid, de I-visie, het Visserijontwik-
kelplan, de lokale Inclusieagenda, Grondbeleid, de 
Woonvisie en niet te vergeten de Kadernota 2025.  
 
Deze lange lijst geeft aan dat de uitwerking van het 
coalitieakkoord nu volledig op stoom is. Het gewenste 
beleid is grotendeels gereed en we zijn aan de slag 
met de concrete uitvoering daarvan. De komende 2 
jaar gaan we de resultaten daarvan oogsten! 
 
Daarom vinden we het enorm jammer dat we Lilian 
Peters als wethouder en Groenlinks als coalitiepartner 
zijn kwijtgeraakt. Dit alles binnen 24 uur nadat er een 
tendentieus artikel was verschenen in de Telegraaf en 
NHD (zie ook de column van Maarten Versluis). 
 
Wij hebben met Lilian en met de fractie van Groen-
Links de afgelopen 2 jaar heel fijn samengewerkt en 
hopen van harte dat we die samenwerking ook buiten 
de coalitie zullen voortzetten. 
 
Na enig beraad hebben wij in goed overleg met OHK, 
SHK en PvdA besloten met elkaar verder te gaan. Con-
tinuïteit is belangrijk. D66 vindt dat er een heel goed 
coalitieakkoord ligt en we zijn trots op de resultaten 
die we al geboekt hebben. Wij voegen daar graag 
meer resultaten aan toe! 
 
Coalitie Hollands Kroon gaat verder met vier wethou-
ders - Gemeente Hollands Kroon 
 
De komende 2 jaar zullen we ons blijven inzetten om 
het sociaalliberale D66-gedachtengoed te borgen in 
het gemeentebestuur: Gelijke kansen, duurzaamheid, 
vooruit kijken. En de financiële basis op orde. Geen 
wensdenken, maar positief met gezond verstand. 
 

Voor nu een hele fijne zomer en tot september! 

Oproep 
 

D66 Hollands Kroon is een kleine maar ambiti-
euze afdeling, met een voorzitter, een wethou-
der, twee gemeenteraadsleden en een twintigtal 
leden. Met deze groep enthousiaste mensen zet-
ten we ons in voor een sociale, duurzame samen-
leving. Waarbij we altijd open staan voor innova-
tieve oplossingen. 
 
Wij zijn op zoek naar vrijwilligers die zich een 
paar uur per maand willen inzetten voor D66.  
 
Voorbeelden van mogelijke activiteiten: 
• Het opstellen van advertorials, persberichten, 

nieuwsbrieven, flyers en dergelijke. 
• Onze website (WordPress 6.4.1) en Social Me-

dia uitbouwen en beheren. 
• PR: bedenken en uitvoeren van acties voor 

publiciteit, ledenbinding en ledenwerving. 
• Politiek inhoudelijke activiteiten, zoals fractie-

projecten, initiatiefvoorstellen, stukken lezen 
en vergaderingen inhoudelijk voorbereiden. 

• Bestuurstaken (penningmeester of secretaris) 
 
We gaan graag met je in gesprek over je ideeën! 
matthijs.degee@hollandskroon.nl of judith-
degit@hollandskroon.nl 
 

 
 

Nieuwsbrief 
Deze nieuwsbrief is bedoeld om leden van -en 
geïnteresseerden in- D66 in Hollands Kroon geïn-
formeerd te houden over actuele gemeentelijke 
onderwerpen. Als u de nieuwsbrief niet meer 
wenst te ontvangen, stuur dan een reactie naar: 
judithdegit@hollandskroon.nl 
 

Socials 
Klik hier op de links om onze socials te bekijken: 

Website; Facebook; Instagram 

 

 
 

https://www.hollandskroon.nl/actueel/coalitie-hollands-kroon-gaat-verder-met-vier-wethouders/
https://www.hollandskroon.nl/actueel/coalitie-hollands-kroon-gaat-verder-met-vier-wethouders/
mailto:matthijs.degee@hollandskroon.nl
mailto:judithdegit@hollandskroon.nl
mailto:judithdegit@hollandskroon.nl
mailto:judithdegit@hollandskroon.nl
https://hollandskroon.d66.nl/
https://www.facebook.com/D66HK
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjIkZDS1Mz1AhXRy6QKHWN1BnsQFnoECA8QAQ&url=https://www.instagram.com/d66_hollandskroon/&usg=AOvVaw1d5mHU6_5ExP8fkXs9hbKG

